
WP632AM复合材料敲击检测仪山东CADEX

产品名称 WP632AM复合材料敲击检测仪山东CADEX

公司名称 济南沐子商贸有限公司

价格 65000.00/台

规格参数 品牌:CADEX
型号:WP632AM
质保:1年

公司地址 山东省 济南市 天桥区

联系电话 0531-88634188 19861801828

产品详情

 WP632AM复合材料敲击检测仪山东CADEX 

Electronic DevicesAt CADEX, we market a diverse range of specially designed testing equipment and devices using
the tapping, ultrasonic and electromagnetic methods to meet customers’ need for testing numerous materials in a
variety of environments. These devices are being utilized by organizations around the world, primarily in the
transportation industry.

Mitsui's Woodpecker WP632 series of portable tapping exfoliation detectors, for example, has been recognized by
Airbus, Bombardier Aerospace and the North Atlantic Treaty Organization (NATO) as authorized testing devices.
Today, these devices are being adopted by most major airline carriers around the world.n one of our most recent
activities, we are applying technological knowledge we gained through these electronic devices to develop a line of
landmine detectors.

   For more details please visit Woodpecker websiteParticipating in National ProjectsAt CADEX, we take part in
numerous national projects in the Asia region. We bring the extensive knowledge, experience and resources Japan has
to offer mainly in transportation-related projects. In addition, our activities in the region extend to research and
development of natural resources.One recent example is the export project for Japan's Shinkansen, or bullet train, to
China. In this case, we are not only exporting a specifically built axle testing solution, but we also successfully built a
business relationship with a local firm for OEM and agent agreements. Our involvement extends to projects for next-
generation transportation systems, mid-term national projects promoted by the government of Mongolia, coastal and
riverside area development projects and many others in which we can utilize the extensive know-how, experience and
associations we have built through the years.

Public Relations and Communication

At CADEX, we explore new markets with our partners through marketing activities. We believe in the importance of
communications for the ongoing development and success of any organization. Ensuring the highest quality of



information is vital for government and private organizations to achieve smooth operations and results.

1.仪器特点:   

 对于熟练的操作人员,他们可以通过轻轻敲击被检测工件的表面,通过工件不同部位所发出的不同声音来
判断材料是否脱粘,而该仪器可以将此过程作出准确的定量显示。 

该仪器的敲击头由一电磁线圈驱动,敲击头上的传感器可检测到材料的脱粘情况,并通过

仪器上不同颜色的发光二极管来显示脱粘程度,当红灯亮时,仪器的蜂鸣器会同时发出声音报警,该仪器既
可检测材料的脱粘情况,也可检测蜂窝内部的镶嵌物,检测的数据可通过WP-632AM显示/存储单元显示出
来。  

WP-632AM敲击检测仪是一种对脱粘型缺陷进行检测的非常先进、有效的检测方法,与传统的敲击检测方
法不同,它可将材料的脱粘程度进行量化并显示出来,而且不受周围环境噪声的影响,该仪器体积小、重量
轻,结构紧凑,检测精度高,对操作人员也没有特殊的要求。    

2.应用:   

 用于检测蜂窝结构的脱粘 

用于检测蜂窝结构的损坏  

用于检测蜂窝结构内部镶嵌物的位置和形状 

用于检测分层缺陷  

用于检测复合材料粘接点的脱粘 

用于金属材料表面覆盖物的脱粘    

二、注意事项   

 该仪器主要用于航空材料脱粘缺陷的检测,也适合厚的或多层的蜂窝材料例如FRP或铝材表层检测。  

对于柔性材料,如橡胶、纸或皮革制品,敲击头的敲击能量会被吸收,在这种情况下很难达到理想的检测效
果,另外,当蒙皮的厚度与脱沾尺寸的比值很大时,对缺陷的检出也会非常困难,该仪器一般用于对蒙皮厚度
小于2mm的材料进行检测  

三、关于WP632AM销售的说明-济南沐子商贸公司： 

 售后保障：

凡在我司采购商品非人为因素，所有产品主体质保1年；另外我司签约合作伙伴，在质保期内，商品出现
问题，请第一时间与我司联系，不要擅自拆卸产品；以免影响产品质保范围
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